
PROTOKÓŁ Nr 6/07  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 26 czerwca 2007 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W posiedzeniu uczestniczyli: Andrzej Danieluk – burmistrz, Ireneusz Wilk - se-
kretarz gminy, Emilia Strycharczyk skarbnik gminy. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
2) przedstawienie porządku obrad, 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych 

1) Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samo-
dzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Golczewie oraz 
zwołania jej pierwszego posiedzenia. 

2) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. opiniowania kandy-
datów na ławników. 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do spo-
rządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-
wania przestrzennego Gminy Golczewo”. 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzenne-
go Gminy Golczewo”. 

5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Golczewo na 2007 r. 

6) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2007 r. 

7) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu. 

8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Fundu-
szu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na zadanie inwestycyjne 
pn. „Zlokalizowanie i likwidacja nielegalnych składowisk śmieci w 
Gminie Golczewo”. 

9) Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu gminy oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżetu. 

10)  Projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie 
dotacji z budżetu Gminy Golczewo, sposobu jej rozliczenia i kontroli 
zadań zleconych podmiotom nie zaliczonym do sektora finansów pu-
blicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku. 
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11) Sprawozdania komisji Rady Miej- skiej z odbytych posiedzeń 

wyznaczonych rocznym planem pracy. 
 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad otworzył posiedzenie stwierdził, że Komisje są władne 
do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek ob-
rad, według którego będzie prowadzone posiedzenie. 
 
Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Sa-
modzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Golczewie oraz 
zwołania jej pierwszego posiedzenia przedstawił burmistrz Andrzej Danieluk 

i poinformował, że zgodnie z ustawą o zakładach opieki zdrowotnej Rada Spo-

łeczna jest organem inicjującym i opiniodawczym Rady Miejskiej oraz organem 

doradczym kierownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Golczewie. Zgodnie z ustawą w skład Rady wchodzi burmistrz jako przewodni-

czący, Pan Mieczysław Cedro jako przedstawiciel Wojewody oraz członkowie wy-

brani przez Radę Miejską. 

 Radny Mieczysław Perużyński zaproponował kandydatury przewodniczą-

cych Komisji Rewizyjnej Pana Lecha Ferdynusa i Komisji Oświaty, Zdrowia i 

Spraw Społecznych Panią Beatę Pastryk. 

Radni wyrazili zgodę. 

 Sekretarz gminy zaproponował, aby po przyjęciu ww. uchwały na sesji 

członkowie powołanej Rady ustalili termin pierwszego spotkania Rady Społecz-

nej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.2) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. opiniowania 
kandydatów na ławników przedstawił Mieczysław Perużyński przewodniczący 

Rady i poinformował, że zgodnie z ustawą prawo o ustroju sądów powszechnych 

przed przystąpieniem do wyboru ławników rada gminy winna powołać zespół ds. 

opiniowania kandydatów na ławników. 
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Poinformował, że zadaniem Zespołu będzie przygotowanie i przedstawienie 

na sesji opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie. 

Zaproponował, aby Zespół składał się z radnych i zawnioskował o następujące 

kandydatury: radna Danuta Bednarz, radny Piotr Gajda, radny Antoni Opowicz. 

Ww. radni wyrazili zgodę. 

Radni Rady Miejskiej nie wnieśli uwag do proponowanych kandydatów. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożony projektuchwały. 

 

Ad. 2.3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-
rowania przestrzennego Gminy Golczewo przedstawił burmistrz Andrzej Da-

nieluk i poinformował, że wymieniony projekt uchwały w sprawie zmiany w Stu-

dium dotyczy działek, na których Pan Prajwowski zamierza prowadzić eksploata-

cję żwiru. 

Burmistrz zaproponował przystąpienie do zmiany w „Studium” dla całości wnio-

skowanego przez Pana Prajwowskiego obszaru, ponieważ ułatwi to i przyspieszy 

podjęcie procesu decyzyjnego. 

Przedmiotem przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium jest przeznaczenie 

terenów pod eksploatację kruszywa wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną  

oraz komunikacja drogową w obrębie Baczysław przedstawioną na załączniku 

graficznym załączonym do projektu omawianej uchwały. 

Gmina umożliwiając wszystkim przedsiębiorcom lepsze prosperowanie przygoto-

wała ww. projekt uchwały, aby przyspieszyć rozpatrywanie zmiany w Studium i 

uniknąć wielokrotnego podejmowania uchwał dla tego obszaru. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Golczewo” przedstawił burmistrz i poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały ma na celu uruchomienie farmy wiatrowej w obrębie miejscowości Ga-

dom, Kłęby i Ronica. 

Firma Volkswind zwróciła się z wnioskiem o sporządzenie zmian w Studium dla 

ww. obszaru, na którym planuje wybudować 30 turbin wiatrowych. 
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Formalnie procedura uruchomienia elektrowni wiatrowych jest dość długa, 

jest to jednak możliwość pozyskania w przyszłości środków finansowych do bu-

dżetu Gminy z tytułu podatków. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, która jest to zmiana Studium ? 

 Burmistrz odpowiedział, że obecnie jesteśmy w trakcie realizacji czwartej 

zmiany Studium. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia bu-
dżetu Gminy Golczewo na 2007 r. przedstawiła Emilia Strycharczyk skarbnik 

gminy i poinformowała, że projekt uchwały ma na celu urealnienie planu przy-

chodów i kosztów Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wod-

nej w związku z zakupem sadzonek do zalesienia fragmentu lasu będącego wła-

snością Gminy. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.6) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 
Gminy Golczewo na 2007 r. przedstawiła Emilia Strycharczyk skarbnik gminy 

i poinformowała, że projekt tej uchwały związany jest z uchwałą dotyczącą emi-

sją obligacji. Stosowna zmiana uchwały zostanie przedstawiona na sesji, gdy bę-

dzie podjęta uchwała w sprawie emisji obligacji. 

Poinformowała, że dokonana zostanie zmiana w budżecie polegająca na przesu-

nięciu środków z działu 851 Ochrona zdrowia, ponieważ została udzielona dota-

cja na fundusz wsparcia policji.  

W dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejszono wydatki na pomoc 

materialną dla uczniów. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, z jakiego tytułu Policja otrzymała 

dotację ? 

 Burmistrz poinformował, że jest to dotacja ze środków funduszu przeciw-

działania alkoholizmowi na wsparcie służb mundurowych o zwiększenie patroli 

w okresie wakacyjnym. 

 Radny Mieczysław Perużyński i radny Piotr Gajda zaproponowali utworze-

nie Straży Miejskiej w Golczewie. 
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 Skarbnik poinformowała również, że w dziale 600 Transport i łączność 

zwiększa się wydatki budżetu związane z realizacją zadań własnych na bieżące 

remonty dróg, natomiast w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środo-

wiska zostaną zwiększone dochody o kwotę uzyskaną z Gminy Międzyzdroje w 

drodze porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego na schronisko 

dla zwierząt. 

W dziale 750 Administracja publiczna zwiększa się wydatki na promocję Gminy. 

 Burmistrz powiedział, że zbliżająca się impreza „Dni Golczewa” będzie fi-

nansowana w głównej mierze z darowizn sponsorów, przy minimalnym wkładzie 

Gminy. 

 Radny Mieczysław Perużyński prosił o wyjaśnienie o jakie kwoty zmieni się 

budżet ? 

 Skarbnik powiedziała, że w tym roku Gmina wyemituje obligacje na kwotę 

500 tys. zł, i o tą kwotę zwiększą się przychody budżetu. 

W związku z tym, że jest niskie wykonanie dochodów i tytułu sprzedaży mienia i 

nie będzie planowanego wykonania należy wykazać niedobór budżetu w grani-

cach około 200 – 300 tyś zł. 

Zmiany te zostaną przedstawione na sesji. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy wszystkie gminy podpisały porozumie-

nia w sprawie schroniska dla zwierząt ? 

 Burmistrz odpowiedział, że obecnie sukcesywnie podpisywane są aneksy 

do porozumień, wszystkie Gminy zadeklarowały ich podpisanie oprócz Gminy 

Kamień Pom. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

 

Ad.2.7.Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu przedstawiła Emilia Strycharczyk skarb-

nik i poinformowała, że w związku z trudną sytuacją finansową Gminy zgodnie z 

ustawą o finansach publicznych istnieje możliwość uzyskania środków z emisji 

obligacji. 

Po przeprowadzonych konsultacjach Gmina wyemitowałaby obligacje na kwotę 

5.000.000 zł z 2-letnim okresem karencji. 

Obligacje zostaną wyemitowane w trzech transach: w roku 2007 w kwocie 

500.000 zł, w 2008 r. w kwocie 2,5 mln zł, natomiast w 2009 r. w kwocie 2 mln 
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zł. Kwota emitowana w bieżącym roku zostanie przeznaczona na pokrycie za-

ciągniętego kredytu w Banku Ochrony Środowiska i na finansowanie konkret-

nych projektów pod inwestycje. 

Spłata obligacji rozłożyłaby się do 2022 r. na 15 serii.  

Dzięki temu, że ich spłata rozłoży się 15 lat, budżet Gminy nie będzie zbyt obcią-

żony. 

 Radny Antoni Opowicz zapytał, czym będzie zabezpieczona spłata obligacji. 

 Skarbnik odpowiedziała, że zabezpieczeniem będzie weksel własny „in 

blanko”, obligacje wykupuje bank i bank się tym zajmie. 

 Burmistrz dodał, że będzie podpisana umowa z bankiem, który zobowiąże 

się je wykupić, w sytuacji gdy Gmina nie będzie w stanie wykupić tych obligacji, 

bank będzie szukał innego nabywcy. 

Poinformował, że w chwili obecnej Gmina ma 3,5 mln zł kredytu plus pożyczki. 

Gmina niestety nie wypracowuje zysku, w związku z tym obecnie brak jest środ-

ków finansowych na uruchomienie jakichkolwiek inwestycji i dochody równają 

się wydatkom. 

Planując wykonanie inwestycji winniśmy posiadać środki finansowe i jedyną 

możliwością są niestety kredyty. 

 Radna Beata Pastryk zapytała na jakie inwestycje zostaną przeznaczone 

środki uzyskane z tytułu obligacji ? 

 Burmistrz odpowiedział, że między innymi na inwestycje tj. np. na wyko-

nanie kanalizacji gminy, oczyszczalnię ścieków, remonty dróg oraz na utrzyma-

nie cmentarzy w należytym porządku. 

 Radna Beata Pastryk zapytała, skąd Gmina weźmie środki finansowe na 

ich spłatę, czy konieczna jest tak duża kwota kredytu, prosiła o przygotowanie 

wykazu inwestycji planowanych do wykonania w ramach emisji obligacji.  

 Burmistrz poinformował, że Gmina starając się o pozyskanie środków 

unijnych musi wykazać się swoimi środkami finansowymi dodał, że należy zmie-

rzać ku rozwojowi Gminy. 

Wydatki związane z wykupem obligacji i spłatą oprocentowania zostaną pokryte 

z dochodów budżetu Gminy pochodzących i podatków i opłat lokalnych. 

Przedstawi na najbliższej sesji Rady wykaz priorytetowych inwestycji, które win-

ny być wykonane w najbliższym czasie. 



 7
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy uważa, że Gmina winna sięgać po 

środki finansowe z zewnątrz, więc konieczne jest posiadanie własnego wkładu 

finansowego. Obligacje stworzą taką możliwość i należy w chwili obecnej o nie 

zadbać. 

Radna Beata Pastryk jest zdania, że Gmina jest jednak zbyt obciążona i 

należy się zastanowić nad dalszym jej zadłużaniem. 

Radny Antoni Opowicz zwrócił uwagę, że należy opracować plan napraw-

czy. 

Sekretarz gminy poinformował, że uchwała podjęta przez Radę będzie 

przedmiotem analizy Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wyda swoje stano-

wisko i wypowie się o możliwościach finansowych Gminy co do celowości i wy-

dolności finansowej. 

 Radny Grzegorz Dyksy ponowił wniosek Radnej Beaty Pastryk o przygoto-

wanie wykazu inwestycji, które planuje się wykonać dzięki emisji obligacji wraz z 

ich wartością. 

 Burmistrz powiedział, że wykaz wraz ze skalą ważności planowanych in-

westycji zostanie przedłożony radnym na sesji dodał również, że będzie wydawa-

ny Informator samorządowy, w którym zostaną zawarte informacje dla miesz-

kańców Gminy tj. planowane inwestycje i sposób ich finansowania, ogłoszenia 

itp. dodał, że następny numer zostanie poświęcony Radzie Miejskiej. 

Zamierza stworzyć możliwość pozyskania środków unijnych dla wszystkich so-

łectw. 

 Skarbnik gminy powiedziała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

Gmina rocznie nie może zapłacić więcej niż 15 % rocznych dochodów. 

 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy Gmina rozpatrywała ewentual-

ność zetknięcia się z EURO, czy możliwe jest wykonanie symulacji kosztu obliga-

cji ? 

 Burmistrz odpowiedział, że symulacja jest zależna od różnic kursowych, 

zasięgnie w tej kwestii informacji. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał dlaczego Gmina nie zaciąga kredytu 

lecz emituje obligacje ? 

 Skarbnik gminy odpowiedziała, że jest to znacznie korzystniejsze, np. nie 

ma potrzeby ogłaszania przetargu na kredyt. 
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 Burmistrz poinformował, że nad tematem obligacji pracował pół roku, 

prowadził rozmowy z przedstawicielami banków analizując oferty. 

Środki finansowe uzyskane z emisji obligacji gwarantują możliwość rozwoju 

Gminy. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad.2.8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na zadanie inwesty-
cyjne pn. „Zlokalizowanie i likwidacja nielegalnych składowisk śmieci w 
Gminie Golczewo” przedstawił Andrzej Danieluk burmistrz i poinformował, że 

podpisano porozumienie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Go-

spodarki Wodnej na częściowe dofinansowanie związane ze zlokalizowaniem i 

likwidacją dzikich wysypisk śmieci, ponieważ na terenie Gminy od wielu lat wy-

stępuje zjawisko wysypywania śmieci w miejscach do tego nie przeznaczonych. 

Złożony przez Gminę wniosek został pozytywnie zaopiniowany, w wyniku tego 

Gmina otrzymała dotację w wysokości 31.051 zł. 

Poinformował, że podjęcie uchwały jest niezbędne, ponieważ zabezpieczeniem 

wykonania warunków umowy ze strony Gminy będzie weksel własny „in blanko”, 

jako forma zabezpieczenia dotacji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.9) Projekt uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu Gminy 
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżet  szczegółowo omówił Ireneusz Wilk sekretarz gminy. 

 Radny Mieczysław Peruzyński przewodniczący Rady dodał, że Komisja Fi-

nansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska w ramach planu pracy 

dokonuje analizy dokumentów dotyczących projektu budżetu. 

 Andrzej Danieluk burmistrz poinformował, że do końca sierpnia planuje 

się założenia budżetu na 2008 r., natomiast założenia polityki inwestycyjnej zo-

staną przedłożone na najbliższej sesji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2.10) Projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o 
udzielenie dotacji z budżetu Gminy Golczewo, sposobu jej rozliczenia i 
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kontroli zadań zleconych podmio- tom nie zaliczonym do sektora fi-
nansów publicznych nie działających w celu osiągnięcia zysku przestawił 

Andrzej Danieluk i poinformował, że ww. uchwała reguluje tryb postępowania o 

udzielenie dotacji, sposób jej rozliczania i sposób kontroli wykonania zadań zle-

conych dla podmiotów nie zaliczonych do sektora finansów publicznych i nie-

działających w celu osiągnięcia zysku. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 
Ad. 2.11) Sprawozdanie komisji Rady Miejskiej z odbytych posiedzeń wy-
znaczonych rocznym planem pracy odczytali przewodniczący Komisji Rewi-

zyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz 

Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożone sprawozdania. 

 

 Radna Beata Pastryk zwróciła uwagę na potrzebę wykonania remontu w 

bibliotece w Wysokiej Kam. i konieczność przeprowadzenia kontroli korzystania z 

energii elektrycznej przez dzierżawcę lokalu znajdującego się przy bibliotece w 

Wysokiej Kam., bowiem z posiadanych przez nią informacji dzierżawca podłą-

czony jest do licznika biblioteki. 

 Burmistrz poinformował, że sprawa licznika zostanie dokładnie sprawdzo-

na, natomiast budynek biblioteki jest w złym stanie technicznym i należy rozwa-

żyć, czy jego remont jest opłacalny. 

 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 

 Radny Lech Ferdynus zwrócił się z wnioskiem o zabezpieczenie spływającej 

deszczówki z chodnika przy posesjach Państwa Suligowskich i Pani Cichowiczo-

wej oraz o rozważenie możliwości wykonania drogi przy torowisku w pobliżu  

ul. Witosa. 

 Radny Wiesław Kloch wnioskował o objęcie opieką stomatologiczną dzieci 

w szkole. 

 Radna Danuta Bednarz zaproponowała wyznaczenie jednego dnia, w któ-

rym przyjmowanie byłyby dzieci. 

 Radny Mieczysław Perużyński prosił Burmistrza o zasięgnięcie informacji z 

Kasy Chorych o ilości gwarantowanych świadczeń poprzez kontrakt oraz o roz-
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ważenie możliwości dofinansowania poprzez Gminę opieki stomatologicznej 

w szkole. 

 Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się posiedzenie 

Rady Społecznej, na której przedstawi ww. sprawę i podejmie stosowne działania 

w tej kwestii. 

 Radna Beata Pastryk zwróciła się z zapytaniem, co Gmina planuje wzglę-

dem rodziny Państwa Cinkuszewskich zamieszkujących w Kozielicach w budyn-

ku przeznaczonym do rozbiórki zapytała również, gdzie jest wytyczona droga za 

sprzedanymi działkami przy ul. Sosnowej i Świerkowej w Wysokiej Kam., prosiła 

o zagospodarowanie terenu wokół dębu w Wysokiej Kam., naprawę rozkopanego 

asfaltu na drodze wewnętrznej w Baczysławiu oraz o zwiększenie częstotliwości 

wywozu śnieci z cmentarzy. 

 Radna Danuta Bednarz wnioskowała o zaopatrzenie cmentarzy w większe 

pojemniki na śmieci. 

 

Ad 4 Zakończenie obrad 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał za-

mknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:           Przewodniczył: 

Inspektor       Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i  

Ochrony Środowiska 
 
Danuta Krupa          Grzegorz Dyksy 
 
 
 


